
 

 

 

Dla mnie osoba Jana Pawła II była kimś ważnym mimo, iż osobiście nigdy Go 

nie poznałem. Czas jego pontyfikatu był czasem pięknym i niezapomnianym. 

W swoim życiu nauczał ludzi, głównie młodzież, aby jak mówił „otwarli drzwi 

Chrystusowi”. Twierdził, że to młode pokolenie jest przyszłością świata, i to 

od nich zależy jego wygląd w przyszłości. To jacy będziemy, i jaką wartością 

będzie dla nas wiara. 

Mnie osobiście nauczył tolerancji, szacunku i miłości względem bliźniego. 

Ufam w Niego, wierze i wiem, że poprzez wykorzystywanie jego próśb i 

wołań dokonamy cudu. Zjednoczymy świat. Nigdy nie zapomnę tego, jaki był 

i tego o czym mówił. 

Na zawsze pozostanie promykiem nadziei w moim sercu. 
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